
Notulen Algemene Leden Vergadering 12 maart 2022:

De vergadering is online gehouden, in verband met de geldende Corona-maatregelen op het
moment dat de datum werd vastgesteld en er nog geen goed zicht was op versoepeling en
ontwikkelingen van de maatregelen.

Aanwezig:
Jan Verbeek, Jan de Jong, Frans Schreurs, Leo Stolk, Jos Cevering, Rene Yntema, Bob van
Hees, Hans de Heer, Igor Stuifzand, John van de Water, Nico Lansen, Maarten Brinkman,
Jaap van Baar, Matthieu Notten, Aart ‘t Lam, Joop Obbink, Hanneke Obbink, Henk Sulters,
Lammert, Maarten Brinkman, Robert Verwey, Mark Spoelstra (voorzitter), Ruud Schröder
(penningmeester), Johan Tromp (secretaris en notulist)

1. Opening en welkom

De voorzitter opent de vergadering, heet alle aanwezige leden van harte welkom en doet
verslag hoe de vereniging er voor staat. 494 leden, een kleine groei, tegelijk wordt de zorg
uitgesproken over de kwetsbaarheid van de vereniging door het kleine bestuur en het
langzaam ouder worden van de leden.

2. Vaststellen agenda
Gevraagd wordt aan de aanwezige leden of er nog punten toegevoegd moeten worden op
de agenda, dat is niet het geval, de agenda wordt vastgelegd.

3. Ingekomen stukken
Er zijn geen stukken voor de algemene ledenvergadering ingekomen.

4. Notulen ALV maart 2021*
Er zijn geen opmerkingen op de notulen van de ALV van 2021, de notulen worden
vastgesteld.

5. Bestuurszaken

a. Rooster van aftreden*
De voorzitter (Mark) en de penningmeester (Ruud) hebben beide aangegeven nu de termijn
eindigt, niet bereid te zijn voor een nieuwe periode, ivm verwachte privé-omstandigheden..

b. Aftreden bestuursleden
Ruud en Mark hebben aangegeven maximaal 1 jaar nog beschikbaar te zijn en hopen dat er
spoedig iemand zich aanmeldt voor een bestuursfunctie.

c. oproep om aan te melden als bestuurslid
Gevraagd wordt of meer mensen zich beschikbaar stelt voor een bestuursfunctie, Helaas
biedt niemand zich aan.
In het verleden is met een brandbrief gevraagd om nieuwe bestuursleden. Ook is een rode
Vrijbuiter uitgegeven om hiervoor aandacht te vragen.
Vanuit de leden wordt gevraagd om de aanstellingperiode te onderzoeken en te kijken of
deze korter kan om de drempel te verlagen.



d. Bestuursverkiezing nieuwe kandidaat Hans de Heer, digitale stemming in de pauze.
Bij de ALV van 2021 waren drie leden bereid om mee te kijken tijdens de
bestuursvergaderingen, Hans de Heer heeft aangegeven beschikbaar te zijn voor een
bestuursfunctie.

6. Secretaris
a. Ledenadministratie
Het positieve is dat we een kleine groei van het ledenaantal hebben. Verder zijn er geen
bijzonderheden.

7. Penningmeester - financieel verslag 2021
a. financiën 2021

Ruud licht de financiën van 2021 toe.
Vanuit de leden wordt aangegeven dat de energiekosten erg hoog lijken voor de keren dat
we open zijn met de sleuteldagen en de opruimdagen. Het komt neer op 113,00 per keer.
Een hoog bedrag. Vanuit de aanwezige leden wordt aangedragen om dit te onderzoeken.
Geadviseerd wordt om een tussenmeter te plaatsen voor het gasverbruik en een onderzoek
te starten (monitoren en overleg met de verhuurder) naar het hoge verbruik, Aart ‘t Lam
heeft aangegeven hier aan mee te helpen gezien zijn technische achtergrond op dit gebied.
Het bestuur zegt toe hiermee aan de slag te gaan.
Het is ook goed om te kijken naar de kosten en baten van bepaalde activiteiten
(energiekosten tegen de opbrengsten).

b. Begroting 2022*
Ruud licht de begroting toe.
De inkomsten (advertenties) zijn hoger dan voorgaande jaren, de kosten voor de vrijbuiter is
dikker door de advertenties
Voor de kosten van het magazijn vraagt Rene om extra inkoop van slijtende onderdelen.
Deze onderdelen lopen hard. Het bestellen van dit soort onderdelen is geen probleem.
Lammert geeft aan dat er behoefte is aan twee extra vakkenkasten, om daar de nieuwe
voorraad in te plaatsen. Aanschaf hiervan kan in overleg. Igor geeft aan een vergadering in
te plannen met de magazijnploeg.
Leo geeft aan dat de reiskostenvergoeding niet meer toereikend is voor de werkelijk
gemaakte kosten, het bestuur zegt toe een verhoging in beraad te nemen.
Gelet op de stijgende kosten (energie en kostenvergoeding van de vrijwilligers) wordt
gevraagd om de vergoeding per sleutelklus tegen het licht te houden.

De penningmeester geeft nog aan dat het op dit moment nog onduidelijk is of we als
vereniging btw-plichtig zijn. De berichtgeving hieromtrent zijn tegenstrijdig. Er wordt navraag
gedaan bij de belastingdeskundige.
Aart ‘t Lam stelt voor om te informeren bij de Volkswagen en de Mercedesclub.
c. Verslag kascommissie
Rene Yntema geeft aan dat de financiële stukken er goed verzorgd uitzien.
Voor de vergadering zijn enkele vragen gesteld door de kascommissie, deze zijn verwerkt en
voldoende toegelicht door de penningmeester. Geadviseerd wordt de penningmeester
decharge te verlenen (stemming in de pauze).



d. Verkiezing nieuwe kascommissie,
Gevraagd wordt of iemand zich beschikbaar wil stellen voor de kascommissie. Jan Verbeek
en Aart ‘t Lam willen zitting nemen in de kascommissie

8. 14.45 PAUZE , de pauze wordt gebruikt om het stemformulier in te vullen.

Uitslag van de stemming:

Hans de Heer wordt gekozen tot bestuurslid

De penningmeester wordt decharge verleend

De meeste stemmen zijn voor verlenging van de termijn van Mark Spoelstra met 1 jaar.
Ook zijn de meeste stemming voor de verlenging van de termijn van Ruud Schroder met 1
jaar.

15.00 u Vervolg van de vergadering

9. R4 kwartier
a. Magazijn
b. Sleuteldagen R4 kwartier
Igor geeft in een verslag aan dat het een positief jaar geweest is met betrekking tot de
verkoop van onderdelen, de verwerking van twee grote schenkingen van onderdelen door
dhr. Van der Sar en dhr. De Kok.
Leo geeft aan dat soms (ongewild) gereedschap verdwijnt. Daar wordt aandacht voor
gevraagd.

10. Vrijbuiter a. Verslag hoofdredacteur Vrijbuiter
Er is geen verslag van het afgelopen jaar van de redactie ontvangen. Hier wordt nog naar
gevraagd.

11. Website / digitale nieuwsbrief
a. Verslag digitale nieuwsbrief
Jan Verbeek doet verslag van de digitale nieuwsbrief, met het nieuwe systeem om de
nieuwsbrief te versturen kan gemonitord worden dat ca. 300 ontvangers de nieuwsbrief
lezen. Daarnaast zijn er meer positieve berichten geplaatst op de website.

12. Evenementen
a. Verslag evenementencommissie
Nico Lansen leest het verslag voor, het jaar was succesvol met de georganiseerde
landmarkrally, het voorjaarsevenement, het najaarsevenement en het 1-daagsevenement.
Allen waren een groot succes, ook omdat het een jubileum jaar was.

13. Rondvraag
Jos Cevering geeft de complimenten aan de verzorgdheid van de Vrijbuiter.
Hij vraagt ook of het een optie is om de vrijbuiter alleen nog digitaal uit te brengen. Enkele
jaren geleden is dit ook oppert, maar is toen vooralsnog besloten dit nog niet te doen.
Voorgesteld wordt om (nieuwe) leden wel de keus te geven.



Jan Verbeek spreekt de hoop uit dat iemand zich alsnog zal aanmelden als bestuurslid.

14. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn en haar aanwezigheid.


